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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Varga Dániel elnök, Kovács László György alelnök, Bakonyi Klára 
Zita bizottság tag, Hunya Péter Lőrinc bizottsági tag, Kóródy Péter bizottsági tag, Németh Bence 
bizottsági tag, Remenyik Ildikó bizottsági tag

További jelenlévők: Gelencsér Ferenc József alpolgármester, dr. Németh Mónika jegyző, Légárné 
Gulyás Rita irodavezető, dr. Vitányi-Ratimovszky Orsolya jogi referens

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

13:00 óra

Az ülés vége: 13:24 óra

jegyzőkönyvvezető: Korona Beáta

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság hét határozatképes. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László György 
alelnök urat.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
59/2021. (X. 270 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. október 27-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

A bizottság nyilvános ülésére az alábbi napirendi pontokat javasolom:

1. Közösségi könyvszekrények beszerzése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. Egyebek

A bizottság zárt ülésére az alábbi napirendi pontokat javasolom:

1. A Szerencsejáték Zrt. 2 darab zászlótartó és 3 darab okospad elhelyezése iránti 
közterület-használati kérelme
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. A Tízpertíz Kft. vendéglátó terasz létesítése iránti közterület-használati kérelme
Előterjesztő: Varga Dániel elnök
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1. Közösségi könyvszekrények beszerzése 
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Varga Dániel, elnök: előzetesen kiküldésre került az anyag, minden bizottsági tag láthatta. Történt egy 
ajánlatkérés, és volt egy olyan határozata a képviselő-testületnek, hogy vissza kell hozni a kérdést, és 
a bizottság dönti el, hogy milyen szekrények kerüljenek beszerzésre az érintett három pontra. Három 
helyre kerülnének ki a szekrények, ezek a Horváth-kert, a Vízivárosi Klub, valamint a Toldy Ferenc utca 
és a Donáti utca sarkán található a Toldy játszótér.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: jelezte, egy pontosítást szeretne tenni. Az Antiqua Pavilonok egy 
cégcsoport, de valójában a Két Pagoda Kft. adta az ajánlatot. Tehát ha a bizottság támogatja az 
előterjesztésben szereplő „A" vagy a „B" változatot a könyvszekrényre, akkor a határozati javaslatban 
az Antiqua Pavilonok helyett a Két Pagoda Kft-t szeretné szerepeltetni, mint ajánlattevőt.

Varga Dániel, elnök: három koncepciót látnak, és van egy cég, aki többféle kivitelben készíti el ezeket a 
szekrényeket. Ha a bizottság egyetért, a Kandeláber manufaktúra ajánlatát - miszerint telefonfülkéket 
állítanának fel - elvetné, ugyanis a telefonfülke átalakítása és felújítása az 1 900 000 Ft + Áfa/darab, és 
ebben nincsen még benne az, ha szeretnének napelemes világítást is, ami plusz 500 000 - 600 000 Ft 
+ Áfa/darab. Ez aránytalanul drága. A Kuube Hungary Kft. ajánlata szintén eléggé drága, a napelemes 
változat 1 950 000 Ft/darab + Áfa. Számára leginkább a Két Pagoda Kft. ajánlata tetszett, ami három 
fajta könyvesszekrényt ajánlott fel. Az egyik egy faborítású szekrény, ami esztétikus, de bizonyos 
időszak után a faborítás miatt gondozást igényel. A második ajánlat egy lemezborítású 
könyvesszekrény, és van egy harmadik, aminek a két oldalán van egy kis pad, ülőke, és a fedett rész 
alatt lehet olvasgatni.
Az előterjesztésből nem derül ki, hogy a három könyvesszekrény közül melyik mennyibe kerül. Jó 
lenne tudnia a bizottságnak, hogy ha amellett dönt, hogy valamelyiket a három közül kiválassza, 
melyik mennyibe kerül. Az ár függvényében azt javasolja a bizottságnak, hogy tekintettel arra, hogy a 
faborítású szekrény nem túl időtálló, és több gondozást igényel, fém szekrényben gondolkodjanak. 
Kezdeményezte, hogy ülőkés szekrény kerüljön kihelyezésre a Donát utcai játszótérre, míg oda, ahol 
nagyobb a forgalom, kisebb kivitelű szekrényt javasol megvalósítani. A Horváth-kert tekintetében 
kikérte képviselő asszony véleményét, mint a körzet érintett képviselője, hogy melyik szekrény 
valósuljon meg a Horváth-kertben.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: faborítású szekrény ára 800 000 Ft + Áfa, az ülőke nélküli szekrény 
600 000 Ft + Áfa, a HPL-T típusú, ülőkés szekrény pedig 800 000 Ft + Áfa. A szállítási költség plusz 50 
000 Ft + Áfa / darab, és a világítás plusz 50 000 Ft + Áfa / darab. Ez nem napelemes világítás, hanem ki 
kell építeni a hálózatot, de bővíthető, és megoldható, hogy a napelem később elhelyezésre kerüljön, 
de annak 500 000-600 000 Ft + Áfa/darab a költsége.

Varga Dániel, elnök: mivel ilyen jelentős többlet költséget jelent a napelem kihelyezése - 800 000 Ft 
egy szekrény ára és 600 000 Ft hozzá a napelem -, az már nem kifizetődő. Azt javasolja, hogy 
bármelyik szekrénynél Is döntenek, a világítás legyen bent. Mivel három szekrényről van, bármelyiket 
is választják, a költségkeretbe belefér. Kezdeményezi, hogy mivel ezek a szekrények kulturális 
szerepet töltenek be, legyen nevük is, és valamilyen kerületi arculattal legyenek ellátva, tehát 
valamilyen felmatricázás vagy design ezeken a szekrényeken kerüljön majd kivitelezésre. A név 
kiválasztását úgy képzeli el, hogy a lakosságtól kérhetnek be javaslatokat. A Vízivárosi szekrényt a 
Donát utcai játszótérnél biztosan egy helyi lokálpatriótáról, íróról vagy költőről szeretné majd 
elnevezni. Erre javaslatot tesz majd, mert fontosnak tartja. A döntést követően tisztázni kell majd,
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hogy a design-elem, a matricázás belefér-e a költségkeretbe, vagy pedig többlet költséget jelent az 
elhangzott költségeken kívül, mert ez nem került részletezésre. Várja a bizottság javaslatait a 
szekrényeket illetően.

Remenyik Ildikó, bizottsági tag: megkérdezte, hogy papír alapon áll-e rendelkezésre kép. Kérte, hogy a 
dokumentációjának áttekintésére kapjanak időt.

Az Elnök 5 perc szünetet rendelt ei

SZÜNET UTÁN:

Varga Dániel, elnök: most, hogy a bizottság tagjai megismerhették a szekrények típusokat, 
megkérdezte, hogy van-e kérdés, hozzászólás, javaslat a szekrényekkel kapcsolatban.

Remenyik Ildikó, bizottsági tag: véleménye szerint a Horváth-kertbe az antracit szürke színű HPL 
típusú szekrény illene.

Gelencsér Ferenc, alpolgármester: kérdése, hogy a HPL típusú sima szekrényre mennyiért lehetne 
Poket automata szerűen felragasztani ízlésesen magyar írókat, vagy pl. Petőfit. A Poket automata egy 
könyvautomata, amely egy nagyon ízléses megjelenésű, alapvetően fém automata, ahol könyveket 
lehet vásárolni.

Varga Dániel, elnök: megjegyzi, hogy már korábban beszéltek a szekrények design-járói, és kérte 
irodavezető asszonytól, hogy járjon utána, hogy a szekrények design-ja benne van-e az árban, és ha 
nincs, akkor mennyi többletköltség lenne. Alpolgármester úr felvetése nagyon jó. Jómaga azzal a 
felvetéssel élt, hogy helyi írókról, költőkről nevezzék el ezeket a szekrényeket, de természetesen 
különböző design elemek is elférnek a szekrényeken, amelyek nagyon ízlésesen tudnak kinézni.

Gelencsér Ferenc, alpolgármester: Mára! például adja magát.

Varga Dániel, elnök: kérdése a bizottság felé, hogy milyen színű legyen. Felhívja a bizottság figyelmét, 
hogy nincs egyik szín mellett sem elkötelezve, de a Donáti utcai játszótéren pl. van egy okospad, ami 
fehér. Ha mellétesznek egy szürke szekrényt, az nem biztos, hogy jól fog kinézni, viszont a fehér 
szekrény oldalára fel tudja verni a sarat az eső, így az sem nézne ki jól. Ezt a kérdést kinyitná, hogy 
egységes vagy különböző színűek legyenek a szekrények.

Remenyik Ildikó, bizottsági tag: WC-ből már került kihelyezésre antracit szürke színű, ezért is döntött 
az antracit szürke szín mellett a Horváth-kert esetében. Az, hogy a padok fehérek lesznek, ezen még 
valóban lehet gondolkozni, hogy mi mihez kerül közel.

Kóródy Péter, bizottsági tag: az antracit szürkét javasolja. Olvasta Csány Éva főépítész asszony 
véleményét, és véleménye szerint is legyen a kerületnek egy arculata. Ha egy fehér utcabútor van 
mellette, akkor ott egyedileg meg kell vizsgálni, de ha nincs kivétel, akkor tartsák magunkat a 
sötétszürkéhez.

Varga Dániel, elnök: ez esetben egyetért a hozzászólásokkal; antracitszürke színű szekrényeket 
szerezzenek be. Nyilván a matricázásnak és a design-ak olyan színűnek kell lennie, ami illik az érintett 
szekrényen; nem biztos, hogy a szürkén a fekete betű jól mutat és látható, de ezt majd akkor kell 
eldönteni, ha elérnek odáig.
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Ez alapján a javaslata az, hogy 2 db HPL típusú szekrényt, és a Donát utcai Toldy Ferenc utca sarkán 
lévő játszótérre 1 db HPL-T típusú szekrényt szerezzenek be, mind a hármat világítással felszerelve. A 
napelem kérdését a túl magas költsége miatt elengedné. A szállítás adott dolog. Kérte, hogy a 
szakiroda érdeklődjön utána, hogy a design milyen plusz költség vagy belfér-e.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: ismerteti, hogy 2 darab A/3-as méretű reklámfelület be van árazva, 
az szerepel az árajánlatban.

Varga Dániel, elnök: valóban fontos az a felület, ami oda kikerül, ahová az önkormányzat 
tájékoztatókat tud kitenni.
Jelen esetben alpolgármester is és jómaga is különböző fóliákról beszélt, amely a szekrényre állandó 
jelleggel rákerül és elsősorban az arculatot határozza meg. Ezek szerint nincs benne az árajánlatban, 
ezértkéri, hogy majd kalkulálják bele. Ha számításai nem csalnak, a költségkeretbe bőven bele kell 
majd, hogy férjen.

Hunva Péter Lőrinc, bizottsági tag: 3 db HPL típusú szekrényt javasolna, hogy mind a három egyforma 
legyen. Vannak padok a parkokban, véleménye szerint felesleges az a plusz költség, hogy pad is 
legyen a szekrényen.

Varga Dániel, elnök: ez esetben külön szavaznak majd, helyszínenként - tekintettek arra, hogy Hunya 
Péter Lőrinc bizottsági tag javaslatával nem ért egyet.
További kérdés, hozzászólás nem lévén, elsőként szavazásra tette fel, hogy a Horváth-kertbe 1 db 
HPL típusú antracitszürke színű szekrény kerüljön ki világítással az alábbiak szerint:

„Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága az előterjesztés mellékletében bemutatott látványtervek és 
indikatív ajánlatok alapján, a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
110/2021. (IX.30.) önkormányzati határozatára figyelemmel közterületi közösségi
könyvszekrények telepítése céljából a Két Pagoda Kft. vállalkozótól (Antiqua Pavilonok 
cégcsoport) a Krisztina térre (Horváth-kertben) 1 db led világítással felszerelt HPL típusú 
antracit szürke színű közterületi közösségi könyvszekrény beszerzését hagyja jóvá.
Határidő: 2021. december 31.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda"

A bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
60/2021. (X. 27.) VKB határozata 
közösségi könyvszekrények beszerzéséről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága az előterjesztés mellékletében bemutatott látványtervek és 
indikatív ajánlatok alapján, a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
110/2021. (IX.30.) önkormányzati határozatára figyelemmel közterületi közösségi
könyvszekrények telepítése céljából a Két Pagoda Kft. vállalkozótól (Antiqua Pavilonok 
cégcsoport) a Krisztina térre (Hon/áth-kertben) 1 db led világítással felszerelt HPL típusú 
antracit szürke színű közterületi közösségi könyvszekrény beszerzését hagyja jóvá.
Határidő: 2021 december 31.
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Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda

Varga Dániel, elnök: szavazásra tette fel, hogy a Vízivárosi Klub elé HPL típusú, antracítszürke színű 
szekrény kerüljön ki világítással az alábbiak szerint:

„Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága az előterjesztés mellékletében bemutatott látványtervek és 
indikatív ajánlatok alapján, a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
110/2021. (IX.30.) önkormányzati határozatára figyelemmel közterületi közösségi
könyvszekrények telepítése céljából a Két Pagoda Kft vállalkozótól (Antiqua Pavilonok 
cégcsoport) a Batthyány utca és Hattyú utca találkozásánál lévő térre (Vízivárosi Klub előtt) 1 
db led világítással felszerelt HPL típusú antracit szürke színű közterületi közösségi 
könyvszekrény beszerzését hagyja jóvá.
Határidő: 2021. december 31.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda"

A bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
61/2021. fX. 271 VKB határozata 
közösségi könyvszekrények beszerzéséről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága az előterjesztés mellékletében bemutatott látványtervek és 
indikatív ajánlatok alapján, a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
110/2021. (IX.30.) önkormányzati határozatára figyelemmel közterületi közösségi 
könyvszekrények telepítése céljából a Két Pagoda Kft vállalkozótól (Antiqua Pavilonok 
cégcsoport) a Batthyány utca és Hattyú utca találkozásánál lévő térre (Vízivárosi Klub előtt) 1 
db led világítással felszerelt HPL típusú antracit szürke színű közterületi közösségi 
könyvszekrény beszerzését hagyja jóvá.
Határidő: 2021. december 31.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda

Varga Dániel, elnök: a játszótér zárt, esténként bezárják, így elkerülhető, hogy illetéktelen személyek 
üldögéljenek rajta.
Szavazásra tette fel, hogy a Donáti utca - Toldy Ferenc utca sarkén lévő játszótérre HPL-T típusú, 
ülőkés, antracitszürke színű szekrény kerüljön kihelyezésre világítással az alábbiak szerint:

„Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága az előterjesztés mellékletében bemutatott látványtervek és 
indikatív ajánlatok alapján, a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
110/2021. (IX.30.) önkormányzati határozatára figyelemmel közterületi közösségi
könyvszekrények telepítése céljából a Két Pagoda Kft. vállalkozótól (Antiqua pavilonok 
cégcsoport) a Toldy játszótérre (Donáti utca - Toldy F. u. sarok) 1 db led világítással felszerelt 
HPL-T típusú antracit szürke színű közterületi közösségi könyvszekrény beszerzését hagyja 
jóvá.
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Határidő: 2021. december 31.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda"

A bizottság 5 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
62/2021. (X. 27.) VKB határozata
közösségi könyvszekrények beszerzéséről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága az előterjesztés mellékletében bemutatott látványtervek és 
indikatív ajánlatok alapján, a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
110/2021. (IX.30.) önkormányzati határozatára figyelemmel közterületi közösségi
könyvszekrények telepítése céljából a Két Pagoda Kft. vállalkozótól (Antiqua pavilonok 
cégcsoport) a Toidy játszótérre (Donáti utca - Toldy F. u. sarok) 1 db led világítással felszerelt 
HPL-T típusú antracit szürke színű közterületi közösségi könyvszekrény beszerzését hagyja 
jóvá.
Határidő: 2021. december 31.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda

Varga Dániel, elnök: megkérdezte, hogy ennek fényében kb. mikorra várhatóak a szekrények.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: a gyártás a szerződéskötéstől számítva 1 hónap, és két hét alatt 
tudják letelepíteni, de mivel belefutnak a téli időbe, így a telepítés az az időjárás függvénye, miszerint 
van-e fagy vagy hóakadály.

Varga Dániel, elnök: tehát akkor már az idei költségvetés terhére megvalósulhat.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: igen.

2. Egyebek

Varga Dániel, elnök: megkérdezte, hogyan állnak a kupakgyűjtő szívek beszerzésével és mikorra 
várható a telepítésük.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: ismerteti, hogy elkészültek a kupakgyűjtő szívek, a héten szállítják, 
és a jövő héten tudják telepíteni azokat.

Varga Dániel, elnök: a képviselő-testület döntése értelmében a karácsonyi vásár pályázatról a 
bizottság dönt. A pályázatot november 4-ig kell elbírálni, tehát előreláthatólag november 4-én ismét 
bizottsági ülést fognak tartani.
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További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.
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